
 

 

 

 

 

Protokoll för Swedish Addicks årsmöte 2023-09-09  

 

Närvarande: 

 

Lars Liljegren 

Anders Valefors 

Bengt Hilborn 

Catherine Finér  

Gunnar Persson 

Hans Holmgren 

 

Ingrid Hilborn 

Lars Lindgren 

Magnus Persson 

Mats Johansson 

Per Inge Eriksson 

Sven-Åke Lans 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Inledning 

 

Mötet hölls på puben Pitchers, Moa Martinssons torg 12 i Stockholm 

 

Ordförande hälsade mötesdeltagarna välkomna.  

 

1. Kallelse och dagordning 

Kallelse och dagordning hade delgivits medlemmarna i enlighet med föreningens 

stadgar. Detta godkändes av årsmötet.  

 

2. Val av ordförande för mötet 

Lars Liljegren valdes till ordförande. 

 

3. Val av sekreterare för motet 

Catherine Finér valdes till sekreterare. 

 

4. Val av två justerare och rösträknare 

Gunnar Persson och Per Inge Eriksson valdes till justerare av protokollet 

Anders Valefors valdes till mötets rösträknare. 

 

5. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Årsmötet hade inga invändningar avseende verksamhetsberättelsen.   

 

6. Revisionsberättelse för det föregående räkenskapsåret 

Årsmötet faställde revisionsberättelsen.  

 

7. Ansvarsfrihet för styrelsen 

Ansvarsfrihet bifölls.  

 

8. Val av styrelse:   

Valberedningen föreslog att Gunnar Persson tar över ordförandeskapet för 

kommande två år. Gunnar Persson åtar sig uppdraget med vissa förbehåll: 

 

• Lars Liljegren fortsätter att ta ansvar för internationella kontakter, exempelvis 

Charlton Athletics FC och andra supporterklubbar 

• styrelsen utökas med flera ledamöter 

• fler bidrar med lite engagemang för föreningen fortlevnad. 

 

Årmötet valde: 



 

 

Styrelseordförande på två år:  Gunnar Persson 

Ledamot på 1 år:   Lars Liljegren 

Ledamot på 2 år:   Victor Eriksson,  

Catherine Finér (sekreterare),  

Lars Altus (kassör). 

Suppleant på 2 år:   Sven-Åke Lans 

 

9. Val av revisor 

Ingen ändring. Thomas Cannermo kvarstår 

 

10. Val av valberedning  

En ny valberedning ska väljas på nästa årsmöte. 

 

11. Budget för innevarande räkenskapsår  

Ekonomin är i balans. 

Eftersom kronan sjunkit i värde och inflationen rasar blir sponsringen dyrare. Lars 

Liljegren har dock lyckosamt förhandlat om rabatt för årets sponsring. 

 

12. Medlemsavgift för innevarande räkenskapsåret. 

Eftersom det finns pengar i kassan och föreningen inte har som mål att gå med 

vinst så behöver inte medlemsavgifterna höjas för det kommande året. 

 

13. Styrelsen förslag  

Inga förslag 

 

14. Sponsring  

Resultatet av röstandet på vilka spelare som ska sponsras avslöjades. De lyckliga 

tu är:  

• Tyreece Campbell 

• Daniel Kanu 

  

15. Ändring av stadgarna 

En ändring av stadgarna föreslogs. Istället för att det som nu står att man kan delta 

på årsmötet på ”klubbens forumsida” så ändras detta till att man kan ”delta 

digitalt”.  

 



 

16. Enskilda medlemmars motioner  

Inga motioner hade inkommit  

 

17. Övriga frågor  

Hemsidan, Addicks.se har idag en HTTP- adress. Detta medför att sidan hamnar 

lite längre ned i sökresultat samt att det kan komma upp varning om att sidan är 

”osäker” med anledning av detta. Det finns möljighet att uppgradera hemsidan till 

att få en HTTPS-adress och därmed göra den säkare. Detta skulle kosta ca ett 

tusen kronor.  

 

Årsmötet biföll efter en kort diskussion att uppgradera hemsidan till en HTTPS-

adress.  

 

18. Nästa Årsmöte 

Årsmötet 2024 kommer att hållas på Eskön i Gävle hos Hans Holmgren.  

 

Ordförande förklarade årsmötet avslutat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


